

## 榮耀華人浸信會會友手則

我願意加入榮耀華人浸信會，以教會為我屬靈的家。

### 作為上帝的兒女

#### 我相信：

上帝是獨一永活的真神。  
基督耶穌是唯一的救恩，且是教會的元首；  
聖靈內住我心、引導我行；  
聖經是至高真理；  
信徒主裡合一，同為基督身體的肢體。

### 作為上帝家中的成員

#### 我願意：

- 盡心、盡性、盡意、盡力愛主、事奉主，並要愛人如己。
- 穩定而固定地在本教會參加聚會，敬拜上帝。
- 接受本教會牧者的教牧輔導，教育訓練，作基督的門徒，福音的使者。
- 在上帝的全家盡忠，作百般恩賜的好管家，關心教會聖工，熱心事奉。
- 與弟兄姊妹誠心團契，彼此關懷、代禱、相互扶持。
- 每日敬虔靈修，按時讀經，常常禱告，凡事謝恩，建立基督化家庭。
- 按聖經教導樂意奉獻，支持本教會聖工。

## Guidelines for Glory Chinese Baptist Church Members

I am glad to join Glory Chinese Baptist Church  
as my spiritual home.

### As a Child of God

#### I believe:

The living God is the one true God.  
Jesus Christ is the head of the church, the only way to salvation;  
The Holy Spirit indwells my heart and guides me;  
Scripture is the ultimate truth;  
Believers are members together of the body of Christ, united in the Lord.

### As a Member of God's Household

#### I will:

- Love the Lord with all my heart, with all my soul, with all my mind, and with all my strength, serve Him and love others as myself.
- Regularly and constantly attend church to worship God.
- Receive counsel from the church pastors and educational training. Be a disciple of Christ and a messenger of the gospel.
- Be faithful to all God's household, as a good steward of God's grace. Care for church ministry and serve enthusiastically.
- In sincere fellowship with brothers and sisters, caring, supporting, and praying for one another.
- Keep daily devotion and Bible reading. Pray continually, give thanks in all circumstances, and build up my family in Christ.
- Give cheerfully according to the teaching of Scripture to support church ministry.

**榮耀華人浸信會登記表**  
**Glory Chinese Baptist Church Registration**

登記日期：      年    月    日

姓名 (中 / 英)	
出生日	初到本教會日期
出生地	來自教會
婚姻 <input type="checkbox"/> 未婚 <input type="checkbox"/> 已婚 <input type="checkbox"/> 離婚	得救日期
配偶	受浸日期
子女 <input type="checkbox"/> 歿	受浸教會
學業	施浸牧師
<input type="checkbox"/> K - 5 <input type="checkbox"/> 6 - 8 <input type="checkbox"/> 9 - 12 <input type="checkbox"/> Theological Seminary <input type="checkbox"/> College / University   Graduate <input type="checkbox"/> M.S. / <input type="checkbox"/> Ph D <input type="checkbox"/> Home School	
專業專長	
住址	<input type="checkbox"/> 不同意載入通訊錄
Email	<input type="checkbox"/> 不同意載入通訊錄
電話(家) (      )	<input type="checkbox"/> 不同意載入通訊錄
工作 (      )	<input type="checkbox"/> 不同意載入通訊錄
行動 (      )	<input type="checkbox"/> 不同意載入通訊錄
Cingular / Sprint / T Mobile / Verizon /	

裝備：

聖經或神學課程 \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

訓練：海外宣教、個人佈道、門訓、主日學教學、教會行政

\_\_\_\_\_

事奉：經歷 / 意願 / 興趣

牧會、機構、開拓、植堂、長老、執事、講道、領會、領唱、司琴、詩班、指揮、音樂事奉、翻譯、主日學老師、幼教、帶領查經、小組長、青年輔導、婚姻輔導、海外宣教、短宣、個人佈道、文字、出版、美工、手工、美術、插花、戲劇、舞蹈、團康、照相、電影、網頁、網路、電腦、音響、音控、烹飪、愛筵、裁縫、總務、行政、建築、室內設計、水電、木工、園藝、司庫、司帳、其他 \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

親愛的弟兄姊妹們：  
感謝主的恩典，帶領我們來到這一所永生上帝的教會，也是基督徒屬靈的家。按上帝旨意，每一位蒙恩得救的基督徒，都應當加入教會，成為基督身體中的一個肢體。榮耀華人浸信會邀請您加入我們，與眾弟兄姊妹在基督裡同心敬拜、祈禱、事奉、團契、傳福音，並接受教會牧師的教牧裝備，一同建立教會，傳揚基督救恩與天國福音。

**榮耀華人浸信會 誠邀**

**登記說明：**

1. 本登記表每人一份（家庭成員均請個別填寫），請本人親自填妥後**直接交給牧師**，由牧師**密存**，除執事會外，**不得公開**。
2. 登記加入教會，意指願以本教會為個人屬靈的家，願固定在本教會與眾弟兄姊妹同心敬拜、聚會、事奉，與團契。
3. 已受浸、已登記、十八足歲，固定聚會達六個月，有議事表決權及選舉權；入會逾二年，有被選舉權。
4. 住址、電話、Email 等資料，經當事人同意後，方可刊載於教會肢體關懷名錄（會友通訊名錄），並嚴禁移作它用。
5. 裝備，請填註曾接受過的訓練。事奉：請填註曾參與過的教會事奉，以及有意願或有興趣參與的教會事奉等。

Dear Brothers and Sisters:

Thank the Lord for bringing us to this church of the Eternal God, the spiritual home for Christians. According to God's Will, every saved Christian should belong to a church and become a part of Christ's Body. Glory Chinese Baptist Church invites you to join us, to worship, pray, serve, fellowship, and evangelize with brothers and sisters in Christ, and to receive the training from the Pastor, to build up the church together, and to spread the gospel of Jesus Christ.

Cordially, **Glory Chinese Baptist Church**

### 榮耀華人浸信會登記表

### Glory Chinese Baptist Church Registration

Date of Registration:     /     / 20

Name	
Date of Birth	Date of first attendance
Place of Birth	Previous Church
Marriage <input type="checkbox"/> unmarried <input type="checkbox"/> married <input type="checkbox"/> divorced	Date of salvation
Spouse	Date of Baptism
Children <input type="checkbox"/> deceased	Church of Baptism
	Baptism Pastor  <input type="checkbox"/> Immersion <input type="checkbox"/> Sprinkling
Education <input type="checkbox"/> K - 5 <input type="checkbox"/> 6 - 8 <input type="checkbox"/> 9 - 12 <input type="checkbox"/> Theological Seminary <input type="checkbox"/> College / University   Graduate <input type="checkbox"/> M.S. / <input type="checkbox"/> Ph D <input type="checkbox"/> Home School	
Occupation Professional	
Address <input type="checkbox"/> do not print on directory	
E-mail <input type="checkbox"/> do not print on directory	
Phone / home (     ) <input type="checkbox"/> do not print on directory	
work (     ) <input type="checkbox"/> do not print on directory	
cell (     ) <input type="checkbox"/> do not print on directory	
<small>Cingular / Sprint / T mobile / Verizon /</small>	

Training :

Bible or Theological Study: \_\_\_\_\_.

\_\_\_\_\_.

Training: Overseas Mission, Evangelism, Discipleship, Sunday School teacher training, Church administration \_\_\_\_\_.

\_\_\_\_\_.

Service : current / previous / willing

Pastor, Organization, Church Planting, Elder, Deacon, Sermons, Worship Leader, Pianist, Choir, Conductor, Music Ministry, Sunday School Teacher, Preschool Teacher, Bible Study Leader, Small Group Leader, Youth Mentor, Marriage Counselor, Overseas Missions, Short Missions, Evangelism, Writing, Editing, Design, Crafts, Art, Ikebana, Drama, Dance, Spirited Fellowship, Photography, Movies/Film, Web Design, Web Mastering, Computer, Sound Systems, Audio Tech, Cooking, Fellowship Dinner, Needlework, General Service, Administration, Construction, Interior Design, Utilities, Carpentry, Gardening, Financing, Accounting \_\_\_\_\_.

---



---



---



---

#### Registration Instructions:

1. Each person should fill out one Registration individually, then give it directly to Pastor; he will keep the information confidential. The information will not be shown to anyone, except to the deacons.
2. Registering to join the church is to join Glory Chinese Baptist Church as your spiritual home and to worship, fellowship, and serve with brothers and sisters.
3. Those who are already baptized, registered, 18 years or old, and has been regular attendant for at least 6 months are eligible church voters. However, you must have been in the church for at least 2 years to be nominated.
4. Your address, telephone, email, etc. will be published in a Church Directory after your consent. It will not be used for any other purpose.
5. Training: Please fill out the training you have received. Service: Please record the services you have done and the ones in which you are interested.